

50 mm

70 mm



Figure 1-1 shows the top and bottom views of the device. The top view labels include: 蓝牙耳机 (Bluetooth Earphone), 开/关机键 (Power On/Off Key), 蓝牙耳机指示灯 (Bluetooth Earphone Indicator Light), 蓝牙耳机工作指示灯 (Bluetooth Earphone Working Indicator Light), 扬声器 (Speaker), 充电指示灯 (Charging Indicator Light), and MIC. The bottom view labels include: 蓝牙耳机 (Bluetooth Earphone), 蓝牙耳机工作指示灯 (Bluetooth Earphone Working Indicator Light), 扬声器 (Speaker), 充电指示灯 (Charging Indicator Light), and Type-C 充电口 (Type-C Charging Port).

1. 手机开机后需等待30秒打开被锁设备连接状态, 需发出2次“嘟嘟”提示音, 蓝色LED灯闪烁(每0.5秒闪烁一次)

2. 打开手机主设备蓝牙, 进入蓝牙搜索页面, 看到提示发出“F102”的提示音和, 然后点击设备名称

3. 手机屏幕显示“配对”提示音, 并点亮蓝色LED光带(此时设备名称为设备名称)

注: 如需更换手机主设备与设备连接时, 请长按“蓝牙键”2秒进行设备配对并重新连接成功。

二、相同项测试 (适用于手机蓝牙TWS耳机)

1. 在连接蓝牙耳机作为“主设备”时, 另外一台设备作为“从设备”

2. 主设备开机并长按蓝牙“蓝牙”键3秒 (如需手机需先开启蓝牙, 然后发出“连接”提示音并闪烁, 并且主设备蓝色LED光带闪烁”提示, 此时主设备已配对成功(3秒内主设备LED灯带闪烁)并显示已配对成功

3. 主设备发出“配对”提示音, 手机屏幕显示设备名称并点亮蓝色LED光带(此时设备名称为设备名称)

4. 打开手机主设备蓝牙, 进入蓝牙搜索页面, 看到提示发出“F102”的提示音和, 然后点击设备名称

注: 如需更换手机主设备与设备连接时, 请长按“蓝牙键”2秒进行设备配对并重新连接成功。

灯光：蓝牙连接后蓝色灯光常亮
蓝牙连接成功后蓝色灯光常亮
工作时灯光循环变换不同颜色
TWS同时“主机”蓝色灯光快闪
定时：音响开机未与手机等设备连接或中途断开30分钟后自动关机。
低电提示：工作时若低电量时红色灯会快闪2次，并且音响会发出低电提示音。
充电指示灯：充电时红色指示灯常亮，充满电红色指示灯熄灭并转绿色指示灯常亮。

1. 买受方需保留保修卡, 以作维修时的凭证

2. 保修期从自购买之日起半年内。

3. 保修期内, 本品在正常使用情况下发生故障, 将本公司维修费及材料费提供免费维修。

以下情况恕不提供免费维修服务

本公司不予实行保修年度之内有原保修卡, 属于下列情况的设备故障除外, 不在保修范围之内, 本公司不承担免费保修的义务;

1. 设备故障已经超过了保修保修期限;

2. 客户未按照说明书的要求, 错误地安装、保管以及使用而造成的设备故障或损坏;

3. 因非本公司授权机构和人员私自拆卸而造成的设备故障或损坏。

四、因不可抗力因素造成设备损坏不属于保修范围。 火灾、水灾、霉变、碰撞、震动、不正确的使用方法和错误的设备操作程序等。

五、因不可抗力因素造成设备损坏不属于保修范围。



Bluetooth key On/off button

Bluetooth status indicator Work atmosphere light

..... Lanyard hole

Charging indicator MIC

..... Type-C charging port

[illegible]

Light: The light flashes **twice** when Bluetooth is not connected.
After the Bluetooth connection is successful, the **blue light is always on**. The light cycles through different colors while working. The **blue light flashes quickly** during TWS networking.
Timing: The speaker will **auto-recharge** for about 30 minutes when it is turned on and is not connected to a mobile phone or other device or is disconnected midway. Power off.
Low battery reminder: When the battery is low in the working state, the **red light will flash twice quickly** and the speaker will **play a low battery beep sound**.
Charging indicator light: The red indicator light is **always on** when charging and turns off when **fully** charged, goes off and turns **green** indicator light.

The warranty period is the interval from the date of purchase to the date of expiration of the warranty. The warranty period is not extended in the event of a replacement of the product or its parts. The warranty is not repaired free of charge if caused by the company.

The following circumstances are not covered by the warranty:

- the company's products carry out limited warranty within the warranty period.
- replacement fault or damage under the following circumstances is not included in the warranty:

- the customer has not used the product in accordance with the company's instructions.
- the customer does not have exceeded the valid warranty period.
- the customer does not have complied with the requirements of the manual, the warranty document, storage and caused by equipment failure or damage.
- the customer has not used the product in accordance with the company's personnel not authorized by the company.
- the customer has not used the product in accordance with the company's operation errors, scratches, handling, pump, liquid inappropriate electrical equipment.
- the customer has not used the product in accordance with the company's use of natural disasters and other forces (such as earthquake, fire, etc.) caused by equipment failure or damage.

After warranty expires:

- Before discarding the appliance, the battery must be removed from the appliance (insert the upper and lower covers of the product with a screwdriver).
- The appliance must be powered off when removing the battery (remove the battery).
- The battery should be disposed of safely (dispose the battery according to the national environmental protection requirements to avoid pollution).

Purchase time: _____
Contact information: _____
User address: _____
Email address: _____

the device comply with Part 5 of the FCC Rules. Operation is subject to the following conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 5 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses, and can radiate radio frequency energy and, if not properly installed and used, in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation.

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, you can be corrected by turning the equipment off and on, the user is advised to follow the following steps:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Check the extension cord, power cord, and antenna receiver.
- Connect the equipment to an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure equipment requirements for unlicensed use. The device is not intended for use in the following situations: